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۲۴۰۰۰ میلیارد ریال مطالبات گندمکاران فارس پرداخت شد
مدیر شعب بانک کشاورزی استان فارس با تاکید بر اینکه این بانک سه ماموریت تامین منابع مالی، بیمه محصولات کشاورزی و پرداخت بهای
محصولات خرید تضمینی دولت را بر عهده دارد، گفت: تا کنون پرداخت 24 هزار میلیارد ریال از مطالبات گندمکاران این استان انجام شده است.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، محمد حسن رزاق منش در ادامه نشست قرارگاه امنیت غذایی و جهش تولیدات کشاورزی استان فارس با
بیان اینکه در صورت تسریع در تامین منابع قطعا شعب ما در کوتاهترین زمان ممکن وجوه گندم را به حساب کشاورزان پرداخت می کنند و یک
رضایتمندی خوبی حاصل می شود، افزود: در بخش پرداخت منابع مالی سال گذشته ما ۱۰۱ هزار میلیارد ریال تسهیلات در استان فارس پرداخت کردیم.
به گفته وی؛ پرداخت این حجم از تسهیلات در تاریخ استان فارس بی سابقه بوده است و منجر به این شد که در موضوع منابع و تسهیلات پرداختی

جزو استان های برتر قرار بگیریم که جای تشکر دارد از همکاران جهاد کشاورزی که ما را در این امر یاری دادند.
او با اشاره به اینکه در بیمه محصولات کشاورزی ۱۵۰ نوع محصول در کشور تحت پوشش بیمه است که در استان فارس بیمه گری ۱۲۰ نوع محصول
عملیاتی می شود، تصریح کرد: در سال گذشته ۱۲۰هزار بیمه نامه در استان فارس صادر شد که از این حیث جزو استان های برتر بودیم، همه باید کمک

کنند تا فرهنگ بیمه کشاورزی ترویج یافته و توسعه یابد.
رزاق منش وقوع حوادثی همچون خشکسالی، سیل و سرمازدگی برای محصولات کشاورزی استان فارس در سال گذشته را یادآور شد و اظهار کرد: این
حوادث قهری حجم زیادی خسارت به کشاورزان استان فارس وارد کرد، اگر فرهنگ سازی شود که هه عزیزان از بیمه استفاده کنند در رفع مشکلات بهره

برداران خیلی می تواند کمک کند.
او با اشاره به اینکه در استان فارس در بحث بیمه محصولات کشاورزی یک اقدام زیبا انجام شده است، افزود: این طرح پیشنهاد این استان بوده است و
به صورت پایلوت به اجرا درآمد، هر کشاورز و بهره برداری که زکات پرداخت می کند از تخفیف بیمه نامه کشاورزی بهره مند می شود که خوشبختانه

استقبال خوبی شده و یک فرهنگ سازی خوبی در این زمینه دارد اتفاق می افتد.
او از عملیاتی نشدن و عدم ابلاغ بند دال قانون بودجه سال جاری به عنوان یک چالش پیش روی بانک و بهره برداران یاد کرد و افزود: اگر این معضل
هر چه سریع تر برطرف نشود قطعا یکمشکلات عدیده ای برای پرداخت تسهیلات جدید برای ما و سرمایه گذاران خواهد بود. حجم زیادی از بخش

کشاورزی نیاز به سرمایه گذاری دارد.
مدیر شعب بانک کشاورزی استان فارس با بیان اینکه تنها بانکی هستند که در بحث پرداخت تسهیلات گلخانه انجام وظیفه می کنند، افزود: اگر پایانه
محصولات کشاورزی در استان وجود داشته باشد و بتوانیم بازار محصولات کشاورزی را ساماندهی کنیم قطعا کشاورزان خودشان برای تولید می روند

اقدام می کنند.
رزاق منش می افزاید: کشاورز اگر مطمن باشد محصولش بازار دارد بدون تسهیلات سرمایه گذاری می کند و تولید انجام می دهد.

نشست قرارگاه امنیت غذایی و جهش تولیدات کشاورزی استان فارس با حضور محمد جواد عسکری رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و
محیط زیست مجلس شورای اسلامی، یداله بوعلی فرمانده سپاه فجر، مجتبی دهقان پور رئیس سازمان جهاد کشاورزی این استان و دیگر اعضای این

قرارگاه با دستور کار برنامه ارتقاء بهره وری و جهش تولید محصولات راهبردی زراعی و دامی در سپاه فجر فارس برگزار شد.


